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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Supplier of

Windows - The ideal solution to achieve a pleasant and peaceful environment to the interiors of homes and apartments. Window systems Innonova
70 The Innonova 70 was first presented at the exhibition Fensterbau 2000 in Nuremberg , the series that satisfies the most demanding requirements of
thermal insulation.

Door Systems: Innonova ELEGANCE

Windows made of wood or PVC, very careful execution and tracking of incadrarii in all the required technical parameters make each window a
Schindler.

Doors

Door trim panels - TECOPANEL ornamental panels are German origin , made in different designs and stained glass are filled with foam PVC
synthetic quality. Are good thermal and sound insulation. They are lightweight , resistant to mechanical shock and moisture. They are easy to clean
and maintain with flat surfaces.

 

Company Profile of S.C. TERMO CONFORT S.R.L.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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